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Bij dezen wil ik graag een algemene reactie geven op de komst van 5G.

In zijn algemeenheid is er m.i. onvoldoende oog voor de gezondheidsrisico’s van deze 
stralingsbronnen en naar mijn mening dient de gezondheid van mensen een hogere prioriteit 
te krijgen dan gemak en/of geld.

Gelieve even te kijken naar onderstaande bronnen:

1. In 2012 kwam de tweede editie uit van het ‘BioInitiative Report’ (ca. 
1.500 pp.), waarin wetenschappers bijeen hebben gezet wat we nu 
weten over (de effecten van) electromagnetische straling .

In de conclusie  valt onder meer te lezen:
Existing public safety limits are too high by several orders of magnitude, if prevention of 
bioeffects and minimization or elimination of resulting adverse human health effects. Most 
safety standards are a thousand times or more too high to protect healthy populations, and 
even less effective in protecting sensitive subpopulations.

2. http://pocketnow.com/2018/04/05/who-carinogenic-wireless-radiation-up 
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